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Dumping drugsafval  -  Meldingen

In 2018 werd een triest record bereikt inzake het dumpen van drugsafval: er waren dat 
jaar in België 43 meldingen. Er zijn niet alleen meer gevallen, ook in het aantal liters zien 
we de laatste jaren een grote stijging. Opmerkelijk is dat maar liefst 30 van de 
meldingen uit Limburg kwamen. Een mogelijke verklaring hiervoor zouden de vele 
grensgemeenten met Nederland kunnen zijn, want ook daar zit men met stijgende 
cijfers. 

Volgens drugsmagistraat Carine Buckens wordt gemiddeld maar ongeveer een vijfde van 
de dumpingen ontdekt. Het probleem is dus waarschijnlijk nog veel groter dan we 
zouden vermoeden. Vooral lozingen in beken en rivieren zijn vaak niet te traceren. De 
chemicaliën in het afval kunnen giftig, bijtend, brandbaar of in sommige gevallen zelfs 
explosief zijn. Waakzaamheid en bewustwording onder de bevolking is dus zeer 
belangrijk. Maar het kan nog erger: er zijn intussen ook gevallen bekend waarbij deze 
chemicaliën in de voedselketen terechtkomen.

1. Kloppen bovenstaande cijfers, die afkomstig zijn van de bestuursschool PLOT 
(Provincie Limburg Opleiding en Training)?

2. Hoeveel meldingen van dumpingen van drugsafval waren er in Vlaanderen in 2018, 
2017, 2016, 2015 en 2014? Graag een opdeling per provincie.

3. Hoeveel tijd zit er gemiddeld tussen het binnenkomen van een melding van een 
dumping en het opruimen van het drugsafval?
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1. De OVAM heeft deze cijfers ook vernomen tijdens de studiedag van 18 december 2018 
in de bestuursschool PLOT. 
In 2018 ontving de OVAM 4 meldingen van bodemverontreiniging door dumping van 
drugsafval.

2. Deze gegevens zijn niet beschikbaar. 

3. Deze gegevens zijn niet beschikbaar.


